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13.08.2013 – Fritt møte 

Dette var første møtet i det 

nye Rotaryåret. President 

Anne Marit las opp 

møtereferatet for klubbens 

første møte den 23/6-66 

(Charterfesten)Formann i 

programkomiteen, Arne 

Vågnes presenterte 

programmet for de første 

møtene på ettersommeren. 

Thorleif var frempå med en 

sann og litt makaber 

historie om en begravelse 

på Lesjaskog. Det ble etter 

hvert løst prat rundt 

bordene og en myk start på 

det nye Rotary året.      

Lidvar 

20.08.2013 – Møtefri  

24.08.2013 - Dugnad på 

turløypa ved Synnalands-

vatnet.       

Bra fremmøte denne 

lørdagen også. Våre nye 

medlemmer fra Vatne/ 

Tennfjord hadde en planlagt 

dugnad i Johangården. 

Lokalet de har hatt sine 

møter på, måtte ryddes.             

Lidvar 

27.08.2013 – Besøk hos 

Haram Klivrarlag i Brattvåg-

hallen.      

Det ble et spennende møte 

med denne sporten. Frank 

Roar Hildremyr og Kristian 

Johnsen oppdaterte oss på 

denne sportens viktige 

prinsipper og regler. 

Oppstarten skjedde i 2011 

og i 2012 ble de tildelt kr 

350.000 i støtte fra 

Gjensidigestiftelsen. I løpet 

av 2013 skjedde det mye. 

Signering av kontrakt med 

Top30 AS, klatreveggen kom 

og ble ferdigbygd. Nå er den 

åpen og i full bruk for alle 

over 15 år. Yngre barn må 

være i lag med voksne. På 

Remme er det lagt opp flere 

flotte klatreruter ute i det 

fri. Her kommer folk fra hele 

regionen for å klatre. På 

bildet under ser vi President 

Anne Marit i full aksjon – 

hun nådde toppen! Mer 

informasjon finner du på 

www.klivre.no. 

 

 

03.09.2013 – Sosialt 

samvær ved Vadsetosen. 

Denne tirsdagskvelden var 

vi på utflukt til Vadsetosen 

med notkasting og grilling 

av røyr med tilbehør. Det 

ble en fantastisk kveld i 

nydelig vær og med mye 

god mat og drikke og 

hyggelige samtaler rundt 

bordene. Fangsten var god 

og ble tilberedt på nøysomt 

vis.   Lidvar 



 

 

 

Kveldsstemning over 

vannet. 

10.09.2013 – Foredrag av 

Kari Tennø «Minne fra en 

uvanlig barndom» 

President Anne Marit åpnet 

møte med fødselsdags-

helsinger til de som hadde 

fylt år i løpet av de seneste 

ukene. 

Det var ca. 30 stk. på møtet. 

Dagens tema var Kari Tennø 

med Minne fra en uvanlig 

barndom. 

Kari åpnet med å overraske 

alle ved å fortelle at hun 

ikke var svensk men 

derimot tysk statsborger da 

hun kom til Norge. 

Faren var tysk og de møttes 

av alle steder i København 

på en sykkel tur. Her ble det 

full glød fra dag en og som 

senere endte i ekteskap.  

Da moren giftet seg med en 

tysk statsborger mistet hun 

sitt norske statsborgerskap 

og derfor ble også Kari tysk 

statsborger. Faren jobbet 

egentlig i Bogota i Sør 

Amerika, men ble under 

krigen stasjonert i Stavanger 

hvor det i ettertid viste seg 

at han hadde hjulpet mange 

over til England, mye pga 

han kunne norsk og på den 

måten kunne lure tyskerne. 

Kari, moren og lille søsteren 

ble i 1944 sendt til Tyskland, 

og her starter et meget 

vanskelig år for den lille 

familien.  

Underveis til Tyskland, i et 

stort troppetransport skip, 

gikk de på en mine, men de 

kom seg til havn med nød 

og neppe. De kom først til 

Stettin, men her stakk de av 

og kom seg til Hamburg, 

som for øvrig var helt 

sønder bombet. De meldte 

seg så som flyktninger og 

havnet på et stort gods som 

lå på en øy utenfor Polen. 

Her levde de ganske bra 

inntil russeren kom fra øst 

og gjorde livet lite kjekt med 

en heller grotesk oppførsel 

der vold vart en del av 

hverdagen. 

De ble så etter hvert sendt 

til Sassnitz (oppsamlingsleir) 

men stakk av igjen, og kom 

seg til Hamburg hvor de 

kom i kontakt med 

besteforeldrene til Kari. 

Reisen til Hamburg tok 

vanligvis en dag, men de 

brukte hele 14 dager. 

De hadde nå vært på tur et 

helt år, og da de endelig 

kunne få i seg mat, så kom, 

til moren sin store sorg, all 

maten opp igjen, så sulten 

hadde satt sine spor. 

Imidlertid kom de tilbake til 

Norge, men der fikk de ikke 

bo sammen med faren, pga 

at han var tysker, og for 

dem var det visse 

restriksjoner etter krigen. 

De ble så mobba i norsk 

barnehage at de tilslutt 

begynte i tysk barnehage i 

Oslo. Livet ble såpass 

vanskelig at de slutt søkte 

om å få komme inn i 

Sverige. Tilslutt kom de seg 

inn i Sverige, men mobbinga 

fortsatte her også, så hun 

måtte begynne på tysk skole 

med et elevtall på hele 7 

stk. i starten. 

Men som de fleste historier 

slutter denne også lykkelig 

der Kari kom til Brattvåg 

høsten 1960, og fra der vet 

de fleste hvem Kari er. 

Takk Kari for at du ville dele 

denne historien med oss, 

timen gjekk så alt for fort. 

Jonny. 

17.09.2013 – Fritt møte 

Arne Vågnes presenterte 

programmet før høsten. 

Ellers ble det rydding i 

arkivet og mange rariteter 

dukket opp. Det var lenge 

siden siste arkivrydding. 

Praten gikk ellers rundt 

bordene og det ble en liten 

diskusjon i plenum på 

praksis rundt møter på ID 

huset (show og foredrag). I 

hovedsak skal møter kun 

være på klubblokalet på 

tirsdager, men «Rotary-

relaterte» møter kan foregå 

utenfor klubblokalet hvis 

det faller på tirsdager. Ingen 

faste regler på dette men 



 

man bør tilstrebe å ha de 

fleste møtene på lokalet. 

Lidvar 

24.09.2013 – Besøk hos 

Torstein Slyngstadli.       

Det ble et hyggelig treff 

med fullt hus i 

Ludvikgarden. Torstein har 

malt så lenge han husker og 

han startet med akvareller. 

Han har alltid vært opptatt 

av ulike teknikker innen 

denne retningen og har 

malt man får frem gode 

detaljer i portretter. 

Akvarell består av varme 

farger og kan måle med 

mye vann (fargene flyter). 

Han lytter gjerne på radio 

mens han maler og 

favorittmusikk er Stan Gets 

og jass for øvrig. Han har 

også eksperimentert mye og 

laget eget papir. Nå går det 

mest i oljemaling 

(akrylmaling) og han bruker 

terpentin i linoljen for at det 

skal tørke fortere. 

Oljemaling gir også mykere 

overganger, mens akryl gir 

krappere overganger. Han 

kunne også fortelle at han 

ser mye på malere som Kåre 

Haram, Terje Fagermo og 

Olav Strømme. Han mener 

han ser mye av Olav 

Strømme i Ørnulf Opdal sine 

bilder. Han prøvde å gi oss 

uinnvidde leksjoner og vi 

bør tenke på at fargene bør 

være avstemt mot 

hverandre og ikke male 

sterke kontrastfarger som 

rødt og grønt. Han er 

opptatt av å skape harmoni, 

fred og ro i sine bilder. Til 

helga skulle han til Måløy på 

utstilling med 40 – 50 bilder. 

Torstein har sin utdanning 

fra lærerskolen samt 1 uke 

på Nansen skolen, kurs på 

Ålesund Kunstfagskole og 

diverse andre kurs. Han har 

ellers gått rundt omkring i 

mange ulike galleri, bl.a. i 

Louvre. På hans 

hjemmeside kan du se mer 

av denne allsidige 

kunstneren. 

www.torsteinmaleri.com 

Stemningsbilder fra kvelden 

sammen med mange Rotary 

venner. Vi koste oss med 

kaffe og kaker. 

 

 

 

 

 

  

Vi takker Torstein for en 

flott og lærerik kveld.  

Lidvar 

 

http://www.torsteinmaleri.com/

